

上海市延安西路728号 上海市延安西路728号 华敏翰尊大厦11E座 电话: 021-62521882 传真: 021-62521992 Email:info@soprema.cn

REV May 15, 2015 (supersedes REV Mar 26, 2015)

## **ELASTOCOL STICK**

自粘卷材用单组份基层处理剂

### 描述

ELASTOCOL STICK 是为了增加自粘卷材应用于多孔表面的黏合力而设计 的。它是由SBS合成橡胶、黏合增强树脂、挥发性溶剂而成。它也同样适用于

## 施工注意事项

ELASTOCOL STICK可以用刷子、辊子、喷雾壶来使用。在铺设防水卷材前, 必须确保其已彻底干燥,在使用前需搅拌均匀。

注意:不可使用喷枪加热来干燥 ELASTOCOL STICK。

可以用石油溶剂如矿油精、烃类溶剂、二甲苯来清洗工具。

需存放在通风良好的地方,远离热源、潮湿、氧化剂或阳光直射的情况。

其固化前易燃,需远离火源!

### 健康与环境

本产品不含有任何可能有害健康或者环境的物质,并且符合普遍公认的健康标 准,请参考材料安全资料卡 (MSDS)。

## 质量控制

索普瑞玛历来将质量控制作为首要任务,由于这个原因,我们经营的是一个经 过国际公认的质量体系,符合 ISO 9001 以及 ISO 14001 标准的、独立的监 控和认证。

## 产品信息

## 适用各种基层(混凝土、金属屋面、木 非多孔表面,如混凝土、纤维水泥、金属、木材。

- 质结构等),增加卷材与基层的粘结力
- 浸透基层,有效封闭基层孔隙
- 冷施工, 快速简便

产品优势



产品构成与性能	ELASTOCOL STICK
成分	SBS合成橡胶、黏合增强树脂、挥发性溶剂
形态	单组份液体涂料
颜色	红色
容量	19L
20℃下比重	0.79 kg/L
固体比重	24%
25℃下博力菲粘度	200 cP
干燥时间	15-60分钟,取决于温度与应用量
储存时间	干燥、通风环境、原封容器的情况下60个月
用量	多孔表面: 0.3 to 0.5 L/m²
	平滑表面: 0.1 to 0.25 L/m2







SUPREIMA CHIRA Suite 11E, Huamin Empire Plaza, No.728 West Yanan Road, Shanghai TEL: 021-62521882 FAX: 021-62521992 Email:info@soprema.cn

TECHNICAL DATA SHEET REV May 15, 2015 (supersedes REV Mar 26, 2015)

## **ELASTOCOL STICK**

Primer apply to self-adhesive membranes

#### DESCRIPTION

**ELASTOCOL STICK** is a primer designed to enhance the adhesion of self-adhesive membranes on porous surfaces. It is composed of SBS synthetic rubbers, adhesive enhancing resins and volatile solvents. It is also suitable to prime non-porous surfaces such as concrete, fibre cement, metal, and wood.

#### INSTALLATION

**ELASTOCOL STICK** can be applied with a brush, a roll or a spray can. It must be thoroughly dry before applying the waterproofing membrane. ELASTOCOL STICK must be shaken well before use.

WARNING: DO NOT ACCELERATE DRYING OF ELASTOCOL STICK BY HEATING IT WITH A TORCH.

Tools can be cleaned with petroleum solvents such as mineral spirits, varsol, xylene, etc.

Store in a well ventilated area. Keep away from any source of heat, dampness, humidity, oxidizing agents or direct sunlight. Flammable before curing. Keep away from sources of ignition.

#### HEALTH AND ENVIRONMENT

The membrane does not contain any substance that might be detrimental to health or to the environment and complies with generally accepted health standards and Material Safety Data Sheet (MSDS).

## **QUALITY CONTROL**

**SOPREMA** has always attached the highest importance to quality control. For this reason, we operate an internationally recognized quality system meeting ISO 9001 & ISO 14001 standards, independently monitored and certified

#### **ADVANTAGES**

- Applicable for various substrates (concrete, metal roof, wood structure) increase the adhesion of membranes on substrate
- Soke fully the substrate that effectively close the pore of substrate
- Cold application which is prompt and convenient









SUPREMA CHINA Suite 11E, Huamin Empire Plaza, No.728 West Yanan Road, Shanghai TEL: 021-62521882 FAX: 021-62521992 Email:info@soprema.cn

TECHNICAL DATA SHEET REV May 15, 2015 (supersedes REV Mar 26, 2015)

# **ELASTOCOL STICK**

Primer apply to self-adhesive membranes

## **PRODUCT DATA**

Composition & Properties	ELASTOCOL STICK
Ingredient	synthetic rubbers, adhesive enhancing resins and volatile solvents
Form	Single-component coating
Colour	Red
Volume	19L
Specific Gravity at 20℃	0.79 kg/L
Solids by Weight	24%
Viscosity, Brookfield at 25℃	200 cP
Drying time	15 to 60 minutes, depending on temperature and quantity applied
Shelf Life	Up to 60 months in original sealed containers, in cool and ventilated area
Average Coverage	Porous surfaces: 0.3 to 0.5 L/m <sup>2</sup>
	Non-porous surfaces: 0.1 to 0.25 L/m <sup>2</sup>



